
Referat til forældrebestyrelsesmøde onsdag d. 2/6 kl. 18 – 20 i 

børnehaven (via teams). 

 

Fremmøde: 

Forældre: Nadja Ahlers, Malene Pløn, Jeppe Sejer, Christina 

Personale: Lisbeth, Mie 

 

1. Nyt fra børnehaven. 

12 skolebørn går ud af børnehaven, og der er en enkelt fraflytter – dvs vi skal 
have fyldt et pa pladser op igen. Men det er en af de større mængder børn, vi 
prøver, der stopper på én gang.  

Kløversamarbejdet fungerer stadig fint – særligt med Katrinebjergparkens 
Vuggestue. Det er godt på den lange bane, da vi sikrer de bedste betingelser 
for vores børn. 

Personalet skal på førstehjælpskursus (sammen med medarbejdere fra 
Katrinebjergparkens Vuggestue) torsdag i næste uge efter arbejdstid. Det sker 
i intervaller på 2 år, så alle holdes skarpe på de vigtige procedurer. 

 

2. Nyt om personale 

Emma havde sidste dag i fredags – og hende fik vi jo ikke holdt afslutning for. 
Hun kommer forbi inden længe og holder en lille afslutning. 

Asgers ansættelse slutter 31/7, hvorefter han starter på studie.  

Jonas er blevet forlænget indtil medio august for at sikre en god feriedækning. 

Trine, vores tidligere medhjælper er blevet ansat det næste halve år, som 
hjælp på mariehønestuen. Vi justerer med personale, så det passer i takt med 
at vi får nye børn ind. 

 

3. Sommerferien i børnehaven 



Vi har fuld styr på feriedækningen, og I forældre har været super gode til at 
melde ind med forventet ferie. Tak for det. Det betyder meget, i forhold til 
optimering i planlægningen i vores lille hus. 

 

4. Økonomi 

Efter et turbulent år med masser af atypiske udgifter, er vi stolte af at 
konkludere, at vi stadig har en rigtig god balance i regnskaberne. Umiddelbare 
uforudsete udgifter har der været luft til at dække.  

 

5. Status på coronasituationen  

Den pludselige opblusning af corona har gjort, at vi bestemt ikke har fokus på 
afvikling af corona-tiltagene. Vejret er heldigvis med os, og vi vil derfor fortsat 
være meget ude.  

Vi ved, hvor meget bøvl der har været ifm nedlukning af børnehaven den 
seneste uge – og vi siger fra bestyrelsen og personalegruppen alle 
børnehavens forældre en stor tak for den flotte modtagelse af det trælse 
budskab – der var udtalt samarbejdsvillighed og empati hele raden rundt. En 
stor tak til alle forældre! 

Der er i øvrigt blevet foretaget en hovedrengøring af hele børnehaven imens 
den har været nedlukket, så vi er kommet i bund i alle hjørner.  

De fleste fra personalegruppen er færdigvaccinerede når vi er retur efter 
sommerferien, så der har vi en ny situation og risiko-vurdering, som vi 
forholder os til der. 

 

6. Orientering om den nye model for tilsyn og kvalitetssikring 

Der er kommet nye regler for tilsyn, der skal føres med børnehaven, og den 
proces er i gangsat. Der skal nu defineres en brugbar proces, og der vil komme 
yderligere information, når der er konkrete tiltag etableret.  

 

7. Status på AULA og hjemmeside 

Vi er nu overgået til AULA platformen, og den skal vi lige vænne os til, men 
personalet er gradvist ved at blive bedre venner med den.  



I den forbindelse er børnehavens nye hjemmeside også gået live på aula-
platformen, og kan ses her:  https://arendalsvej.aula.dk/ 

Den skal stadig fintunes, men vi er godt i gang. Alle må meget gerne anbefale 
børnehaven, hvis I kender nogen i området med børn i børnehavealderen. Vi 
er klar til at modtage børn, når vores store storebørnsgruppe forlader os til 
august.  

 

8. Afslutning for storbørnsgruppen 

D. 22. juni har vi afslutning for storebørngruppen, kun for de familier, der 
tilhører vores små afgangsbørn. Det er et årligt tilbagevendende ritual for 
børnene, der virkelig iscenesætter de er klar til skolen. Alle i 
storebørnsgruppen glæder sig. 

 

9. Sommerfest 

Hvis coronasituationen ser fornuftig ud på tidspunktet, så drømmer vi om en 
sommerfest i løbet af august. Det bliver dejligt at kunne ses igen, også med jer 
forældre. Vi melder ud når vi kommer tættere på! 

 

10. Efteråret i børnehaven  

Personalegruppen barsler med idéer om fælles projekter i efteråret – for at få 
gang i lidt mere leg på tværs af stuerne, når det igen bliver muligt. Der har 
tidligere været kunstprojekter i børnehaven, som har fungeret super godt – 
og det kigger vi pt på at søge legater til.  

 

11. Evt. 

Er der akutte beskeder til Børnehaven i weekenden, så tjekker Mie Aula hele 
weekenden.  

 

 

https://arendalsvej.aula.dk/

